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CO SE NEVEŠLO DO PŘEDCHOZÍHO ČÍSLA 

 
 

Klimentovské komunikace. 
 

Dostali občané sídliště Klimentov od bývalého vedení radnice. 
„volební guláš“, nebo „vánoční dárek“? To je pro nás, klimentovské 
občany, otázka k zamyšlení… 
V minulých letech bylo zvykem našich radních, že se problémy 
občanů odsouvaly na neurčito, vlastně ne na neurčito, „jen“ do doby 
těsně před volbami. To se pak vyrukovalo s nějakou tou stavební 
činností, která měla myšlení občanů urovnat a nasměrovat  cestou
radniční politiky.  
 Stejně tomu bylo i před posledními (loňskými říjnovými) 
volbami. Načasování výstavby (opravy) klimentovské silnice 14 dnů 
před volbami, to bylo určitě účelové, o tom dnes snad nikdo 
nepochybuje. To by se vcelku při troše dobré vůle dalo i pochopit -
dělají to všichni a p. Bytel nebyl jiný.  
 Drtivá většina občanů dané ulice v Klimentově však na tuto 
situaci reagovala slovy: „Nejsme politické husy, jsme občané, kteří 
tady žijí celé období, ne jen měsíc před volbami.“ Výmluvy, že 
chyběly finanční prostředky, nikoho nepřesvědčily. Z prodeje bytů  
v Klimentově získala obec Velká Hleďsebe sumu 10 miliónů korun. 
Přesto slíbená reinvestice do opravy silnic nebyla dodržena. Netvrdím, 
že zmiňované prostředky byly použity úplně bezúčelně. Ale už od 
počátku bylo většině lidí jasné, že realizace stavby silnice v tomto 
ročním období a v místních klimatických podmínkách není možná. 
Všichni bychom těch pár měsíců vydrželi se starou silnicí a její 
rekonstrukci pak s nadšením a pokorou uvítali na jaře. Místo toho to 
dopadlo, jak jsme předpokládali. Dostali jsme „dárek“ pod stromeček 
v podobě obrovských problémů, které vyplývají z nedokončené 
stavby. Budeme to muset nějak přežít. Na rozdíl od ostatních občanů 
Velké Hleďsebe máme radost, že sněhová nadílka je tak bohatá. 
Milosrdně skrývá tu zmiňovanou hrůzu Cestáři navíc silnici poctivě 
udržují, a to nám výrazně pomáhá. 
Ptáte se, proč došlo k zastavení stavby? Po zvolení zastupitelem obce 
jsem se o výstavbu silnice začal intenzívně zajímat. Konzultoval jsem 
připomínky s místními občany. O celé situaci jsem informoval  i 
RNDr. Vítězslava Padevěta, nového starostu, který se rozhodl (po 
zhlédnutí situace přímo na místě) přijmout nová opatření. Rozhodl  
o zastavení stavby, kontrole projektu a také realizaci připomínek 
občanů. Změny by se měly týkat výměny povrchu chodníků, 
zachování rázu terénu, rozšíření parkovacích míst, rozšíření silnice 
v některých místech, vybudování míst pro sběrné nádoby na odpad  
u všech bytových jednotek a vybudování kvalitního povrchu dle 
norem. K zahájení dokončovacích prací by mělo dojít po skončení 
zimy.  
PS. Děkuji všem občanům za jejich  připomínky. O dalším průběhu 
stavby budete informování v dalších číslech Zpravodaje. 

    Zastupitel obce Ing. Greizinger Karol

 FREE 
Jsem zvědav. Půjdu na zasedání zastupitelstva 
obce. Vlastně chodím dost často. Zvlášť 
v posledních letech jsem se zajímal nejen o 
hospodaření obce, ale také o to, jak je aplikováno 
dodržování zákonnosti ze strany vedení obce 
směrem k občanovi. Po bezúplatném převodu 
klimentovských kasáren v r. 2004 spadl do 
hospodářské náruče obce obrovský majetek. Jeho 
účetní hodnota nemovitostí byla protokolárně 
uváděna pro mě v astronomické výši 402 570 000,-
Kč! V tu dobu jsem se také začal zajímat, jak 
s tímto majetkem obec naloží. Jeden by řekl –
navýšil se obecní majetek – dobrým a rozumným 
hospodařením to musí znamenat pro nás, 
klimentovské i hleďsebské občany, rychlejší rozvoj 
(myslím tím ve srovnání se sousedními obcemi, 
které neměly to ,,štěstí“ nabýt takovéhoto majetku). 
Teď již ale všichni víme, že to není pravda! 
Nemám rád, dějí-li se věci kolem nás překotně 
rychle. Člověk pak buď reaguje špatně, nebo 
reagovat ani nestačí. Ale přece jen… Od předání 
vojenského majetku uplynulo 7 let. V jiných 
bývalých příměstských vojenských areálech 
(Tachov, Janovice), srovnatelně velkých, jako jsou 
ta naše, za takovouto dobu proběhla výběrová 
řízení na prodeje i pronájmy nemovitostí a začalo 
se solidně podnikat. Takto nabyté peníze pomohly 
(a pomáhají)  navyšovat rozpočet zmiňovaných 
obcí. A co je nejdůležitější, díky jejich aktivnímu 
přístupu nedošlo zbytečně k devastaci nabytého 
majetku. Jde prostě o to, jak kdo umí hospodařit! 
Nelze přece dopustit neustálý odliv finančních 
prostředků z obecní kasy na značně pochybné 
projekty a čekat, že se stane zázrak! 
Jak je to kupříkladu s tzv. projektem FREE (od 
výzkumu k podnikání) si právě půjdu poslechnout 
do obecní knihovny 23. února. Bývalé 
zastupitelstvo poskytlo tomuto projektu půjčku 
2 000 000,-Kč. Panu Bytelovi uložilo současné 
zastupitelstvo na svém posledním zasedání podat 
informaci o přínosu projektu FREE občanům 
Velké Hleďsebe. Kdy bude zmíněná půjčka 
splacena obci, to bude má otázka. Jsem prostě 
zvědav. Jde přeci o dva miliony! 

Stehlík Jan
 
 
 
 
 



Z činnosti místní správy. 
 

 

Slovo starosty obce 
 

Vážení občané, 
Tak máme za sebou čtyři měsíce práce v novém složení zastupitelstva 
a určitě si mnozí z Vás kladou otázku, co se tedy vlastně změnilo, když 
okolo toho byl takový humbuk.  
Tak postupně – do různých výkonů a komisí se zapojilo již téměř 40 
nadšenců, kteří chtějí obci pomáhat, ale i celá řada odborníků z řad 
ekonomů, projektantů, stavařů, sportovců atd. Tyto výbory a komise 
mají za sebou ustavující schůze, stanovený harmonogram práce a 
hlavní úkoly na letošní rok.  
S výsledky práce výsledky budete postupně seznamováni. Stejně tak 
budete nesmírně otevřeně informováni o všem, co se děje na obecním 
úřadě. 
Proto dnes jen na úvod hlavní priority nebo, chcete-li, cíle, které jsem 
si vytýčil pro nejbližší období (cca první pololetí letošního roku). 
1) Obecní úřad  
• přestavba www stránek, zlepšit a zpřehlednit informace  
• zavést protikorupční opatření (budete seznámeni v příštím čísle)  
• vydávat hleďsebský Zpravodaj minimálně jednou za dva měsíce 
 

2) Komunikace  
• dokončit ulici „K Rivieře“ 
• dokončit ulici „I. etapa sídliště Klimentov“ 
• do pololetí připravit plán rekonstrukcí a oprav ulic: Husova, 

Kollárova, Boženy Němcové, Krátká  
• stanovit harmonogram tak, aby tyto ulice byly postupně obnoveny
 

3) Veřejné osvětlení  
• v letošním roce ulici „U potoka“ a Žižkovu, sídliště Klimentov 
 

Je nutno neprodleně řešit interiéry budovy zdravotního střediska 
(vlhkost zdiva), praskliny v budově hleďsebské mateřské školky, 
zatékání do školní budovy a je toho daleko více …   
V každém případě jsou to úkoly reálné a řešitelné. 
 

Naše obec není chudá, ale co je nezbytně nutné, to je být 
dobrým hospodářem a peníze obce nerozhazovat 

a neutrácet za nereálné projekty. 
 

 

RNDr. Vítězslav Padevět 
starosta obce 

   

STAROSTI  PANA STAROSTY – 
BUDEME SI UŽÍVAT NA RIVIÉŘE? 

 

Dne 3. února 2011 provedli členové kontrolního 
výboru od 16.30 do 17.30 na základě pověření 
zastupitelstvem obce Velká Hleďsebe 
prohlídku stávajícího areálu koupaliště Riviéra, 
aby se seznámili s jeho současným stavem. 
Předmětem zájmu zatím nebyla vnitřní 
prohlídka stavu jednotlivých objektů. Zároveň 
pak prověřovali uzavřený nájemní vztah Obce 
Velká Hleďsebe k celému areálu přírodního 
koupaliště s předložením návrhů možných 
řešení zastupitelstvu.  
 

Pokud kdokoliv v minulosti přijížděl do 
Mariánských Lázní od Chebu, nemohl si 
nevšimnout přírodního areálu v okrajové 
západní části obce Velká Hleďsebe. Pravdou 
je, že dříve byla Riviera svým umístěním 
v přírodní scenerii, obklopena zelení vzrostlých 
stromů, i osobitou architekturou jednou 
z dominant obce i důstojnou vstupní branou do 
samotných Mariánských Lázní.  
Koupaliště Riviera bylo postaveno v místě dvou 
rybníků, zvaných Šmelcovní (Schmelzteich). 
Nad Riviérou, na louce zvané Bretterwiese, 
pramení Hleďsebský potok, který svou vodou 
napájí samotné Šmelcovní rybníky a tím i 
Riviéru. Protéká mezi Hleďsebí a Klimentovem 
a u prádelny se spojuje s Kosím potokem. 
Voda Šmelcovních rybníků byla využívána v 
této oblasti už v 16. století, kdy se sem rozšířila 
od Tří Seker rozsáhlá důlní činnost - těžba 
měděných, olověných a stříbrných rud.  

Areál přírodního koupaliště byl slavnostně 
otevřen 29. června 1929. Stavba proběhla na 

tehdejší i dnešní poměry velmi rychle, ústřední 
zděná budova byla postavena za pouhých 

sedm týdnů, kdy se pracovalo ve dne i v noci. 
Stavitelem díla byl pan Fritz Epstein z Vídně.

Stavba byla provedena Moravskoostravsko – Karvinskou společností a řídil jí stavbyvedoucí Bernhart. Koupaliště 
pak provozovala společnost "Strandbad GmbH". V původní verzi projektu bylo počítáno nejen s koupalištěm, ale 
také s malým hotelem v zadní části areálu, na přilehlých pozemcích měla vzniknout také sportoviště. Je ke škodě, 
že se nepodařilo celý projekt zrealizovat pro nedostatek finančních prostředků, zřejmě i vlivem hospodářské krize 
ve 30. letech. Není od věci si také připomenout, že v prostorách Riviéry měla berlínská firma Telefunken za 2. 
světové války poměrně obsáhlý sklad s větším množstvím hotových i zčásti smontovaných pojízdných agregátů 
pro (v té době) jedny z nejmodernějších naslouchacích a signalizačních přístrojů a zařízení nacistické armády. 
Vlastní výroba těchto zařízení probíhala mimo jiné i na nepříliš vzdáleném letišti ve Sklářích.  
Ještě na přelomu padesátých a šedesátých let minulého století bylo koupaliště hojně využíváno a v horkých letních 
dnech k němu byla přivedena i autobusová doprava. Počítalo se zde i s večerním provozem, s koncerty a 
provozem baru. Postupem doby začal provoz koupaliště upadat, ale v sále se stále ještě pořádaly zábavy a 
jednorázové akce. V roce 1982 byly odstraněny při opravě fasády vstupní budovy fiály – štíhlé jehlanovité 
architektonické dekorativní prvky u věže.   
Několik rychlých změn majitelů Riviéry v posledních letech přispělo k úpadku celého areálu. Jedním z posledních 
majitelů byl podnik Buzuluk Komárov, který dovedl stav objektů a vlastně celého areálu až do dnešní podoby. 
Objekt byl řadu let opuštěný, několikrát vykradený a v naprosto dezolátním stavu až do přelomu let 1999-2000, kdy 
se jej rozhodnutím tehdejšího zastupitelstva rozhodla v dražbě získat zpět obec Velká Hleďsebe. Celý komplex 
koupaliště i s pozemky a budovami byl nakonec získán za částku 3.450.000 Kč, přičemž v minulosti činila celková 
hodnota areálu téměř 50.000.000 Kč. V červenci 2001 byl celý areál Riviéry rozhodnutím zastupitelstva nabídnut 
k prodeji, v případě nezájmu se zvažovala také forma dlouhodobého pronájmu. Obec zde slavila i vstup do 
Evropské unie a občané se tu sešli také 18. 9. 2004, aby oslavili vyhodnocení obce Velká Hleďsebe v soutěži  
o nejkrásnější obec Karlovarského kraje. O několik let později zastupitelstvo obce rozhodlo - vzhledem 



k nedostatku finančních prostředků na rozsáhlou a komplexní rekonstrukci - o pronájmu celého areálu jedinému 
zájemci na dobu určitou do roku 2014. Každý z občanů si však může udělat obrázek sám, jakým způsobem je 
s celým areálem nakládáno. A to vše bez kontrolních zásahů a opatření předchozích zastupitelstev, všem doslova 
na očích. Poslední ránu zasadila místu, kde se přírodní koupaliště nalézá, výstavba obchvatu Velké Hleďsebe,
včetně mimoúrovňové křižovatky, která je v současné době před dokončením. Vlastním přiblížením stavby, 
necitlivými a zbytečnými zásahy do zeleně v okrajové části areálu došlo k další devastaci místa. 
Současnému povolebnímu seskupení není rozhodně jedno, jakým způsobem je s areálem nakládáno. Samotná 
návštěva kontrolního výboru obce odhalila zásadní nedostatky při nakládání s majetkem obce, nedodržování 
smluvních podmínek a především značnou míru benevolence, tolerantnosti a nezájmu bývalého zastupitelstva  
o veškeré dění při provozování podnikatelské činnosti v areálu.     
Z předloženého zápisu pro zastupitelstvo obce  
mimo jiné vyplývá, že:  
- v nájemní smlouvě, kterou měl kontrolní výbor k dispozici, 

chybí 3 přílohy z celkového počtu 7 (nedohledány na obci)  
- v poskytnutých materiálech chybí pojistná smlouva 

pronajímatele a nájemce na uvedený areál, revizní zprávy 
příslušných zařízení (kromě hromosvodu)  

- postrádána je projektová dokumentace provedených 
stavebních úprav, výstavby inženýrských sítí a především 
demolice části objektu na st.p.č.458  

- předložen ke kontrole nebyl pro dohledávání předávací 
protokol se soupisem nemovitého a movitého majetku, který je 
součástí areálu a zároveň předmětem nájmu 

- při provedení revize pozemků, které jsou předmětem nájmu, 
bylo dle přiložené katastrální mapy zjištěno, že od doby 
uzavření nájemní smlouvy došlo ke změně plochy a umístění 
p. p. č.331/3 (dříve spodní příjezdová cesta do areálu od 
silnice č. I/21), tato změna není řešena ve smlouvě žádným 
dodatkem    

- není známa bližší specifikace bodu ohledně časově 
neomezeného užívání areálu klientů, firem, partnerů apod. ze 
strany nájemce areálu 

- dle dodatku č.2 smlouvy ze dne 04.10.2004 bylo nájemci 
umožněno prostor bývalého sálu využívat jako skladovacích 
prostor, a to na dobu určitou do 30.04.2005, dle uskutečněné 
prohlídky dne 03.02.2011 jsou tyto prostory i nadále využity 
jako skladové, a to zřejmě v rozporu s uzavřenou smlouvou 

- kontrolní výbor na základě předloženého soudního znaleckého 
odhadu vyjádřil pochybnost ohledně investic do areálu 
v předložené částce a navrhuje kontrolu provedených investic 

- západní část objektu na st.p.č.458 (objekt šaten) je 
v současné době využívána jako bytová jednotka, a to zřejmě 
v rozporu s uzavřenou smlouvou 

- v jihovýchodní části areálu na p.p.č.360/2 se v současné době 
nachází nevzhledná skládka nepotřebného materiálu a zařízení        

Na základě všech výše zjištěných skutečností předložil 
kontrolní výbor zastupitelstvu Obce Velká Hleďsebe návrh, 
aby pověřilo starostu obce jednáním se současným 
nájemcem areálu ve věci zřízení nápravy dle výše uvedených 
skutečností se zadáním provedení revize nájemní smlouvy,
včetně příslušných dodatků. Dále KV předložil zastupitelstvu 
Obce Velká Hleďsebe návrh, aby pověřilo kontrolní výbor 
kontrolou provedených investic do areálu dle předloženého 
soudního znaleckého odhadu s předpokládaným termínem 
kontroly v květnu 2011. Necháme na každém z Vás učinit si
svůj vlastní úsudek o dalším osudu jedinečného přírodního 
areálu koupaliště Riviéra. Věřme, že rozhodnutí 
zastupitelstva obce bude, po detailním seznámení se s celou 
problematikou, tou správnou volbou a že „starosti pana 
starosty“ spojené s tímto rozhodnutím budou v brzké době 
minulostí.  

 

/s použitím materiálů kontrolního výboru Obce Velká Hleďsebe, dále 
citace z knihy Zdeňka Buchteleho a Richarda Švadrlíka „Velká 

Hleďsebe“, vydané v roce 2008, vzpomínek p. J. Kalfuse  
zpracoval člen kontrolního výboru Mgr. Karel Borský / 

Nové vytápění obecních 
panelových domů. 

 

Vážení spoluobčané,  
pro nájemce obecních panelových domů se 

15 .leden 2011 stal významný tím, že po asi šestiletém 
sporu s obcí byly tento den spuštěny nové kotelny. Tyto 
nové výtopny mají zkvalitnit služby spojené s vytápěním 
a dodávkou teplé vody pro panelové domy a objekt 
mateřské školky. Je zde zbytečné rozebírat nějaká 
konkrétní čísla, ale jedno považuji za nutné uvést. Cena 
za teplo a teplou vodu se řadila do popředí cen v ČR. 
Přitom kvalita služby byla nevelká a nepříjemné byly 
zejména časté výpadky v dodávce teplé vody. 
Nepodstatný podíl na výši cen měla i sama obec, která na 
této službě pro občany vydělávala. Výdělek obce 
z provozu kotelny od roku 1997 lze odhadnout na částku 
převyšující 5 miliónů korun. Nemalý podíl na finančním 
zatížení nájemců měla i věhlasná firma Vytápění M.L, 
která asi do roku 2008 objekt kotelny provozovala. 
O historii, pochybení předcházejícího vedení, nevelkém 
zájmu zastupitelstva tento problém řešit i současném 
stavu jsem na 3. zasedání zastupitelstva předložil zprávu. 
Svým způsobem je pochopitelné, že z obsahu zprávy 
nebyla část předcházejícího vedení obce příliš nadšena. 
Vždyť v ní byla za svoji pasivitu i pochybení veřejně 
kritizována a navíc to bylo předloženo v materiálech pro 
zastupitelstvo obce. A údajný a nejpodstatnější rozpor 
v této zprávě!? No, byla to kritizovaná doba výstavby 
těchto nových kotelen i neodůvodnitelná aktivita obce 
(p.Bytela) „na poslední chvíli“. Pro dokreslení uvedu 
několik údajů. Obec řešila výstavbu nových kotelen cca 
19 měsíců. Vlastníci bytových jednotek Tyršova 303 
a Havlíčkova 308 vyřešili tento problém za 6 až 7 
měsíců. Vyřešili to bez úředníků, pouze vlastní aktivitou a 
v osobním volnu. Obec má sice povinnost provádět 
výběrová řízení, ale má na to úředníky (nebo má mít 
schopné úředníky)! Výběrová řízení jsou svým způsobem 
povinností a hlavně mají sloužit ke zprůhlednění 
hospodaření obce. Bylo by pochopitelné, kdyby tato 
řízení prodloužila výstavbu tak o 3 měsíce. Proč se však 
tato doba natáhla na 19 měsíců?! A aktivita na 
„poslední chvíli“?! Bývalý pan starosta podepsal 
smlouvu na výstavbu kotelen dne 15. 11. 2010, tedy 
v den, kdy jej nové zastupitelstvo nepotvrdilo v jeho 
dvanáctiletém starostování. Neschopnost, nezájem, 
lajdáctví? Další komentář již považuji za zbytečný 
a zhodnocení nechám na vás.  

Pokud se chcete  seznámit s celou zprávou 
k decentralizaci kotelen, naleznete ji na webu obce 

v materiálech  
„Zápis a usnesení - 26.1.2011“. 

Bohumil Kovařík
 
 
 
 



Ze života obce 
 

Den dětí SOKOLA Velká Hleďsebe 
Noční akci zažila naše omladina fotbalového klubu SOKOL 
Velká Hleďsebe. Sešli se dne 28.1. 2011 v knihovně, aby si 
užili večer plný zábavy se svými trenéry Janem Kramperou a 
Lukášem Baťkem. Akce proběhla za podpory obce a podle 
ohlasu účastněných se vydařila. Na těchto stránkách chceme 
poděkovat nejen trenérům a zároveň organizátorům, ale i 
knihovníkovi panu Petru Kreuzovi za zabezpečení této akce 
pro hleďsebskou mládež.  

Foto z této akce naleznete na webu obce. 
Bohumil Kovařík

Noc s Andersenem v naší knihovně. 
1. dubna 2011 

Noc s Andersenem je jednou z akcí, kterou české knihovny 
svádí v konkurenci populárnějších médií boj o zájem dětí a 
dětské čtenářství. Všichni víme, že dnešní způsob života 
dětské četbě příliš nepřeje - knihy soupeří s mnoha akčními 
lákadly - od bezduchého vysedání před televizní obrazovkou 
až po počítačové hry. Tento stav kritizuje široká veřejnost, 
všem se nám zdá, že dnešní děti nečtou. Bylo provedeno 
mnoho výzkumů dětského čtenářství s alarmujícími 
výsledky, ale jen málokterý z nich radí, jak ze začarovaného

kruhu ven. Mnozí odborníci lámou hůl nad rozvojem čtenářských návyků. A přitom existuje docela jednoduchá cesta (jak 
tvrdí známý pražský psycholog dr.V.Mertin) - dát dětem osobní příklad a ukázat jim, že číst je veliké dobrodružství. V rodině, 
kde čtou rodiče, nemají děti závažné problémy se čtením. Metoda osobního vzoru v předčítání nás vedla k první noci 
v knihovně v roce 2000, kdy jsme chtěli zároveň oslavit Mezinárodní den dětské knihy, který se připomíná každoročně 
2. dubna na celém světě v den narození známého dánského pohádkáře. První Noc s Andersenem proběhla v roce 2000 
v uherskohradišťské knihovně a na dvacet malých čtenářů čekalo noční dobrodružství v podobě čtení pohádek, soutěží, her 
a překvapení.  
Pod patronací obecní knihovny a za pomoci p. učitelek Vlasty Malé a Lenky Mikulášové bude mít letošní hleďsebská Noc 
s Andersenem 1. dubna také jedno překvapení, a to v podobě divadelního představení, které připravuje společně s žáky 8. 
ročníku právě jedna ze zmiňovaných organizátorek  - paní učitelka Mgr. Lenka Mikulášová.  
Popřejme dětem příjemné zážitky.                                                               Stehlík Jan 
   

A co škola? 
 Poslední lednový den byl svátečním dnem pro některé občany Velké Hleďsebe. Byl to velký den pro nastávající školáky 

(pro jejich rodiče určitě také), kteří budou od září letošního roku navštěvovat naši základní školu. Se svými rodiči se 
dostavilo k zápisu 21dětí. Je to o tři žáčky více nežli loni. Podle státních statistik pomalu nastupují do škol početně 
silnější ročníky. Česká republika očekává nástup 97 000 dětí. Letošní novinkou je, že měly možnost k zápisu přijít již
pětileté, mimořádně nadané děti (novelizace školského zákona). V prvních třídách se tak mohou setkat školáci s věkovým 
rozdílem dvou let.  

 Na posledním lednovém zasedání Zastupitelstva byla jeho usnesením doplněna Školská rada. Za zřizovatele školy (obec) 
byli doplnění pánové Tomáš Tušl a Petr Blovský. Školská rada je složena ze šesti členů. Dva jsou vždy zástupci rodičů 
(paní Eva Fenclová, pan Zbyněk Hlavatý), dva zástupci školy (Mgr. Lenka Mikulášová, Jana Svobodová) a dva zástupci 
zřizovatele. Rada schvaluje výroční zprávy školy, návrh jejího rozpočtu a zprávu o hospodaření školy, projednává nové 
návrhy a připomínky jednotlivých členů školské rady, kontroluje plnění jejich úkolů, projednává i  návrhy na nové formy 
nebo obory vzdělávání či jiné koncepční záměry rozvoje školy. Podílí se tak s vedením školy a pedagogickým sborem na 
bezproblémovém chodu školy.                                                                                                                            Stehlík Jan 

Moderní gymnastika – ryze ženský sport 
 

Tomuto esteticko-koordinačnímu sportu se v současné 
době z Velké Hleďsebe bohužel věnují pouze dvě 

gymnastky. Zato si v soutěžích na úrovni Karlovarského 
kraje, Západočeské oblasti a celé ČR vedou nadmíru 

výborně. 
Na podzim soutěžila Lucie Zdrhová a Tereza Košťálová
s dalšími děvčaty ve společných skladbách. Účastnily se

4 kol Českého poháru a Mistrovství Plzeňského 
a Karlovarského kraje.V jejich kategorii se závodilo 

s míči a obručemi. V Českém poháru obsadily postupně 
2x 2.místo, 5.a 4.místo. Závody se konaly v Plzni, 

Břeclavi, Mariánských Lázních a finále se uskutečnilo 
v Praze. Celkově Lucka a Terka se svými kamarádkami 

skončily ve finále Českého poháru na 3.místě  za VS 
Praha a TJ Meteor České Budějovice.Na mistrovství 

Plzeňského a Karlovarského kraje skončily na 2.místě za 
Sokolem Plzeň IV. 

Za tato vynikající umístění bude celá skladba 
vyhodnocena mezi nejúspěšnějšími kolektivy chebského 

okresu. 
Pokud by se některá děvčata chtěla věnovat moderní 

gymnastice, oddíl nabírá v průběhu celého roku  
od 4 letých dětiček po 14 leté slečny. 

Olga Vodičková

 Zdravím vás a chci občanům něco sdělit. 
Po více jak 6 letech se nám podařilo díky novému zastupiteli 
p. Greizingerovi dostat do tělocvičny v kasárnách a následně tuto 
tělocvičnu vyklidit a připravit k trénování. Dnes nechápu X 
zastupitelstev a zastupitelů předchozích! PROČ to nešlo již 
dříve? Ušetřilo by se nemálo finančních prostředků za pronájmy 
jiných drahých tělocvičen i řečí, že se tam nedá trénovat atd. Je 
pravdou, že tam zatím nemáme sociální zařízení, ale to se dá 
nalézt v přilehlé ubytovně. Topení tam zatím nefunguje, to však
vůbec nevadí, stačí se trošku více obléct a hýbat se. Jsem rád, že 
jsme konečně našli zastupitele, kteří netlachají a jednají. Dou-
fám, že se vše uskuteční a i vlastními silami dokážeme hodně 
moc, když budeme mít někoho, kdo dá souhlas a podpis na kus 
papíru.Tělocvičnu začneme využívat co nejdříve. Ještě musím 
ošéfovat branky na  florbal a pokusím se sehnat i branky na 
házenou a samozřejmě na fotbal. Za tímto účelem se pokusím 
oslovit přátele a členy Sokola, jelikož kupovat nové nemá smysl, 
když se dají za pár drobných vyrobit. Příspěvek na tuto akci mi 
již přislíbil Petr Babáček, kterému tímto děkuji i za účast na 
uklizení tělocvičny.Dále děkuji Kubovi Hřebíkovi, Davidu Tom-
číkovi, Marku Vodičkovi, Marku Ulrichovi, Denisu Hrubému, 
Albertu Novákovi, Lukáši Baťkovi a Michalu Vránovi za pomoc 
s úklidem tělocvičny a vůbec, že se v dnešní době najdou mladíci, 
kteří žijí sportem jako oni.   

Díky moc  - váš trenér Krampera Jan
 



 
 
 
 

Ravána gym o.s. Mariánské Lázně 
 

Jsme sportovní klub thajského boxu RAVÁNA GYM o.s. Mariánské Lázně. Občanské sdružení vzniklo na počátku roku 
2001. Hlavním představitelem klubu je ve světě Muay Thai (thajský box) známý Khru Jaroslav Švehla. Jiní ho zase znají 
pod přezdívkou KONDOR. Klub vychoval za víc jak desetiletou existenci spousty kvalitních bojovníků, kteří jsou 
uznáváni jak u nás, tak i mimo ČR. Hlavním cílem je výuka thajského boxu a sebeobrany pro ženy a děti. Výuka dětí od 
6 let je v současné době nejžádanějším artiklem na mariánskolázeňské bojové scéně. 
Klub má 36 členů, včetně 15 dětských nadějí. Je pořadatelem turnajů pod názvem Noc boje. Na výuce se podílejí čtyři 
zkušení trenéři. 
V současné době vyváží Ravána gym své svěřence 2x za měsíc na turnaje po České republice i do zahraničí. Mezi 
velmi kvalitní a nadějné bojovníky patří Petr Šulc (14 let) z Velké Hleďsebe. Jeho výkony zvedají ze židle i zkušené 
borce z jiných klubů. Mezi jeho poslední úspěchy patří výhra pyramidy v plných pravidlech thajského boxu. 
Info: 
-sportovní klub, který vznikl v roce 2001. 
-klub patří pod Asociaci C.M.T.A. (CzechMuay Thai Association) 
-registrován jako občanské sdružení na Ministerstvu vnitra 
-spadá pod ČSTV pod registračním číslem 3402131 
-zapojen do programu „Boj proti drogám“ 
-zapojen do programů „Integrace národnostních menšin do společnosti“ 

 

Činnost klubu: 
-služby týkající se výchovy osob ve všech formách 
-služby, jejichž hlavním cílem jsou zábavy, rozptýlení nebo rekreace osob 
-prezentace vizuálního umění nebo literatury veřejnosti pro kulturní a vzdělávací účely.
dále pak: 
-výuka thajského boxu, kickboxu a sebeobrany. 
-exhibice na společenských akcích (charitativní akce a reklama klubu) 
-výuka dětí od 6 let a žen 
-prezentace thajského boxu na tuzemské i mezinárodní scéně 
  a) exhibiční forma 
  b) soutěžní forma 
-prezentace na kulturních akcích, ve smyslu galavečerů a jiných formách kulturního vyžití.   

 
 

9.3.2011  Mariánské Lázně.   
 

Jaroslav Švehla 
statutární zástupce 

Prodej bytů v Klimentově. 
Obec Velká Hleďsebe nabízí k prodeji 6 bytových jednotek na sídlišti Klimentov.  

Prohlídka bytů bude dne 13.4.2011. Soutěž o tyto bytové jednotky je dne 26. 4. 2011.  
Podrobnější informace naleznete na webu obce nebo na úřední desce. 

 
Varování před falešnými kominíky. 
 

Městský úřad Mariánské Lázně, obecní živnostenský úřad varuje občany před falešnými kominíky. Se změnou vyhlášky, 
kterou od začátku roku nahradilo nařízení vlády, lidem, kteří používají komín, přibyla povinnost se o něj zodpovědněji starat. 
To znamená nezanedbávat jeho čistění a kontrolu a minimálně jedenkrát ročně si domů pozvat kominíka, který provede 
kontrolu spalinové cesty, případně i potřebné čištění. A také vystaví platné potvrzení. 
V souvislosti s tímto se na vyrojili falešní kominíci. Zprávu jsme obdrželi od Obecního živnostenského úřadu v Tachově. 
„Na Tachovsku se pohybuje podnikatel Pavel Mošna, který zajišťuje pro občany kominické práce, aniž by měl na tuto 
činnost živnostenské oprávnění. Za revize komínů inkasuje od spoluobčanů finanční částky od 300-650,-- Kč. Vystupuje jako 
OSVČ Pavel Mošna - KORÁL, Dukelských hrdinů 71, Planá, IČ 416 37 828, DIČ: CZ 460304176, což užívá na razítku, nebo 
jako družstvo Korál - výrobní družstvo, Sportovní 631, Planá. Toto družstvo je již od roku 1991 v likvidaci a on sám je jeho 
likvidátorem. Je nefunkční a živnost na kominictví také nikdy nemělo. Tuto činnost vykonává společně s panem Atilou Maté
jako svým zaměstnancem, který rovněž nemá živnostenské oprávnění a nesplňuje odbornou způsobilost pro danou živnost. 
Od Městské policie v Plané jsme se dověděli, že se pohybuje v současné době ve Vašem regionu. Konkrétně navštívil obec 
Prameny a Horní Ves. Žádáme vás, abyste upozornili občany ve Vašem regionu na tohoto podvodného kominíka.“ 
 
Jak poznat pravého kominíka? 
Radíme lidem poptávat kominické služby pouze u zavedených a prověřených firem, popřípadě si ověřit totožnost a osvědčení 
kominíka (www.skcr.cz). Platnost živnostenského listu lze ověřit zadáním údajů v rejstříku firem na www.rzp.cz. Kominík  
s licencí je zákazníkovi povinen vystavit příslušné potvrzení, a ne už pouze pokladní doklad o zaplacení služby jako dříve.  
To bude majitel komína potřebovat, pokud by v domě došlo k požáru právě od komína, jako doklad pro pojišťovnu. 
  

V Mariánských Lázních 24.2.2011 
 

Ing. Jiří Šrámek 
pověřený vedením živnostenského úřadu 

Vzor zprávy  
Vzor zprávy lze nalézt v nařízení vlády 91/2010 Sb., o podmínkách požární bezpečnosti při provozu komínů, kouřovodů a 
spotřebičů paliv - příloha č.2. 
 

 
 



Vzor zprávy o provedení kontroly anebo čištění spalinové cesty 
 ZPRÁVA  
o provedení kontroly anebo čištění spalinové cesty*) 
 

Číslo zprávy: 
Datum vystavení zprávy: 
Jméno, popřípadě jména a příjmení odborně způsobilé osoby/firma: 
Číslo, osvědčení odborně způsobilé osoby: 
IČO odborně způsobilé osoby, podnikatele: 
Název a sídlo právnické/podnikající fyzické osoby nebo jméno, popřípadě 
jména, příjmení a bydliště fyzické osoby, u které se provádí kontrola, anebo 
čištění spalinové cesty: 
Adresa kontrolovaného objektu: 
Datum provedení kontroly, anebo čištění spalinové cesty: 
Specifikace spalinové cesty, u které byla provedena kontrola anebo čištění: 
Zjištěné nedostatky, které byly odstraněny na místě: 
Zjištěné nedostatky, které nebyly odstraněny na místě: 
Termín odstranění nedostatků: 
Podpis a razítko odborně způsobilé osoby 

 
 
 
 

 
 

Řidičky / řidiči, POZOR! 
 

Ústí chodníků vedoucích od panelových domů by neměla být místem pro ustájení 
vašeho miláčka. V zimních měsících je to dokonce nejpohodlnější místo pro 
parkování, protože bývá uklizeno od sněhu. Každopádně vaším autíčkem bráníte 
přístupu k panelovým domům. Není to příjemné jen pro chodce, ale takto parkující 
automobil způsobuje nepříjemnosti zejména rodičům s kočárkem (sáněmi) či 
pracovníkům zdravotní služby.  

Buďte proto ohleduplní k ostatním a při parkování občas i PŘEMÝŠLEJTE! 
   

Odpadky - kontejnery 
Tak jen pro pořádek:  
- popelnice na netříděný odpad jsou určeny pro 

nájemce panelových domů a nikoliv pro širokou 
veřejnost 

- barevné popelnice jsou na odpad tříděný, a jsou 
tudíž určeny široké veřejnosti obce. Ovšem pozor! 
Nejsou určeny pro podnikatele a odpady z jejich 
podnikání!! 

 

 

Chceme touto cestou upozornit na nešvar či 
neznalost o odpadovém hospodaření u   
panelových domů. Rovněž nájemcům 

panelových domů je dána povinnost platit si 
popelnice, a proto se mnohdy oprávněně 

ohrazují proti vhazování odpadků do popelnic 
u panelových domů občany, kteří nejsou 

obyvateli paneláků. 
 

V měsíci březnu  slaví  narozeniny: 

Naši 
jubilanti 

Vážení spoluobčané, dovolte nám, abychom 
jménem obce popřáli všem,  

kteří v těchto měsících slaví své narozeniny. 

 Andrejko Pavel 
 Božovský František 
 Foltová Eva 
 Haladová Květoslava 

 

V měsíci lednu oslavili své narozeniny:  
 Cabanová Marie 
 Čajkovič Vojtěch 
 Danková Anna 
 Fričová Marie 
 Hájková Irena 
 Havrdová Jůlie 
 Kacerovská Mária 
 Kutil Josef 
 Ondřičková Jarmila 
 Schleiss Jiří 
 Šejvl Václav 
 Špička Milan 
 Ing. Švarc Jan 
 prof. Tuček René 

Přejeme hodně zdraví, 

V měsíci únoru slavili narozeniny: 
 Batěk Miroslav 
 Černý Miloš 
 Hellmich Lubomír 
 Charvát Ottomar 
 Kašpar Josef 
 Kolářová Julianna 
 Kolková Marie 
 Košková Marie 
 Krajovanová Marie 
 Kysela Juraj 
 Máchová Jana 
 Procházka Václav 
 Sojková Květomila 
 Zeman Václav 

 

 pohody, lásky a štěstí. 

 Javůrek Vilém 
 Kalčík Jaromír 
 Kalfus Josef 
 Kořínek Josef 
 Kosmatová Helena 
 Kůdela Florián 
 Kůdelová Miroslava 
 Ledvina Vladimír 
 Macháček František 
 Malcová Růžena 
 Márová Erika 
 Poláková Veronika 
 Pustinová Marie 
 Roubíčková Vlastimila 
 Švejdová Josefina 
 JUDr. Turna Miroslav 

 


